LANGUAGE RIGHTS

Voter Hotline: 1-888-API-VOTE



Bilingual assistance is available in Bengali/Bangla (বাংলা), Cantonese (廣東話), English, Hindi (हेंदी), Korean (한국어), Mandarin (普通話), Punjabi (ਪੰਜਾਬੀ), Tagalog, Urdu (اردو), and Vietnamese (tiếng Việt)



您有权在投票亭内获得协助。

我对自己投票没有信**心。我能否将 他人**带入投票亭协助我投票?

能。您有权带人进入投**票亭**协助您。此人可以是 **朋友、**亲戚 或您信任的其他人,只是不得是您的 **老板或工会代表**。

您知道吗?

- ◆ **您可**带一位家庭成员或 邻居协助您投票
 - ,几乎 可以是社区中您信任的 任何人

(

什么法律赋予我此项权利?

《**投票**权法案》(VRA) 第 208 条赋予每位选民 权利·在需要协助投票时·可将其选择的他人带 **入投票亭** 。

我如何知道自己能否使用此项法律?

如果您的母语不是英语,**理解英**语有困难,即可使用此项法 **律。如果您是盲人或看不清楚、有残疾,或**读写有困难,也**可使用此**项法律。

我在选举日需要做什么才能让他人协助我投票?

将协助您的他人带到投票地点。告诉选举官员您选择让该人协助您投票。可能会要求您填写并签署一份表格,说明您说话、阅读、书写或理解英语有困难,已请该人协助您。也可能要求协 **助您的**该人签署一份表格,发誓其未曾告诉您如何投票。

如果不允许我将他人带入投票亭该**怎么**办?

某些选举官员不了解 VRA 第 208 条。如果您带他人来协助您,而选举官员不允许,请向选举 官员出示此传单。如果选举官员仍然不让该人协助您投票,请告知投票地点的最高级别官员或 致电我们的热线电话:1-888-API-VOTE。

1-888-API-VOTE: 在选举日来电请求相关语言协助

有关为英语口语能力有限的选民安排的投票方法的更多信息,请访问: <u>www.advancingjustice-aajc.org/language-rights.</u>

LANGUAGE RIGHTS

Voter Hotline: 1-888-API-VOTE



Bilingual assistance is available in Bengali/Bangla (বাংলা), Cantonese (廣東話), English, Hindi (हिंदी), Korean (한국어), Mandarin (普通話), Punjabi (ਪੰਜਾਬੀ), Tagalog, Urdu (اردو), and Vietnamese (tiếng Việt)



You Have the Right to Assistance in the Voting Booth

I'm not comfortable voting by myself. Can I bring someone with me into the voting booth to help me vote?

Yes. You have the right to bring someone into the voting booth to help you. This person can be a friend, relative, or someone else you trust. It only cannot be your boss or a representative of your labor union.

What law gives me this right?

Section 208 of the Voting Rights Act (VRA) gives every voter the right to bring someone of their choice into the voting booth if they need help voting.

How do I know if I can benefit from this law?

If your native language is not English and you have difficulty understanding English, you can use this law. You can also use this law if you are blind or do not see well, have a disability, or have trouble reading or writing.

What do I need to do on Election Day to have someone help me to vote?

Take the person who will help you to the voting place. Tell the election officials that you have chosen this person to help you with voting. You may be required to complete and sign a form that says you have difficulty speaking, reading, writing or understanding English and have asked this person to help you. The person helping you may also be required to sign a form swearing that he or she did not tell you how to vote.

What should I do if they do not allow me to bring someone with me into the voting booth?

Some election officials do not know about section 208 of the VRA. If you bring someone to help you and an election official does not let them help you, show the election official this flyer. If the election official still does not let that person help you vote, talk to the highest ranking official at the polling place or call our hotline: 1-888-API-VOTE.

Did you know?

 You can bring a family member, a neighbor – nearly anyone you trust in your community – to help you cast your vote.